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Pensionärsrådet 

 

 

 

Besök: Storforsplan 36, Farsta centrum 

Post: Box 113, 123 22 Farsta 

Tel växel: 08 508 18 000 

E-post: farsta@stockholm.se 

Hemsida: www.stockholm.se/farsta 

 

 

Pensionärsrådets sammanträde  
den 13 augusti 2018 

 

Ledamöter  

Alexandra Posacki, ordförande SPF Farsta 

Berit Johansson, vice ordförande PRO Sköndal 

Inger Sjöberg  PRO Farsta centrum 

Gun-Britt Dahlberg PRO Farsta strand 

Greta Jönsson SPF Sköndal 

  

Ersättare  

Bror Palmäng PRO Sköndal 

Wåge Johansson PRO Sköndal 

Christina Johansson SPF Farsta 

Yvonne Algård SPF Sköndal 

  

Förhinder  

Lisbeth Andersson PRO Farsta centrum 

  

  

Tjänstepersoner  

Pia Sundqvist sekreterare, nämndsekreterare 

 

 

 

 

 

 

 

Sekreterare 

 

 

 

 

Ordförande Vice ordförande 
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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, 

anmälan av protokollet från förra sammanträdet 

Dagordningen godkändes. Protokollet justeras av ordföranden 

och vice ordföranden den 13 augusti. 

 

Protokollet från rådets sammanträde den 4 juni 2018 anmäldes 

och lades till handlingarna. 

 

§ 2 Ärenden till nämndsammanträdet den 23 augusti 

Ärende nr 4: Avsägelse i stadsdelsnämndens pensionärsråd 

Rådet anslöt till förvaltningens förslag till beslut att godkänna 

avsägelsen. 

 

Ärende nr 9: Motion SD om att förbättra kontrollen av stadens 

gode män samt förvaltare och att inrätta en fond för 

skadedrabbade huvudmän. Svar på remiss från kommunstyrelsen 

Rådet hänvisade till sina tidigare synpunkter, som redovisas i 

förvaltningens tjänsteutlåtande, och anslöt sig även till 

förvaltningens synpunkter. 

 

På fråga om de rapporter från Stadsrevisionen som nämns i 

tjänsteutlåtandet upplyste sekreteraren om att alla rapporter och 

andra granskningar från revisionen finns att läsa på stadens 

hemsida. 

 

§ 3 Information från förvaltningen 

Förvaltningen hade ingen information att lämna den här gången. 

 

§ 4 Genomgång av balanslista 

Rådet gick igenom och uppdaterade balanslistan över frågor, 

besök och liknande – se bilaga. 

 

§ 5 Övriga frågor  

Wåge Johansson tog upp en artikel i Mitt i Söderort Farsta 

Sköndal den 7 augusti med rubriken ”Folk flyttas till oskäliga 

boenden”. Tidningen skriver: ”Socialförvaltningen i Hagfors är 

upprörd över att socialtjänster i Stockholm tvingar folk att flytta 

dit. Dessutom menar man att de boenden som förmedlas inte 
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håller skälig standard. Socialchefen har nu skickat ett indignerat 

brev till Farsta stadsdelsförvaltning med hopp om förändring.” 

 

Rådet undrade om äldre hemlösa i Farsta har drabbats av det som 

beskrivs i artikeln. Rådet fann det också anmärkningsvärt att 

förvaltningen inte har bättre kontroll på kvaliteten i boenden som 

Farstabor skickas till. 

 

Sekreteraren undersöker och förvaltningen återkommer med 

besked. 

 

§ 6 Sammanträdet avslutas 

Ordföranden tackade alla och avslutade det ovanligt korta 

sammanträdet. 


